
PROTOKÓŁ Nr 35/10

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Mielnik
w dniu 29 października 2010r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu udział wzięli:
1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pan Tomasz Gorochowicz - Zastępca Wójta Gminy
3. Pani Łarysa Kierkowicz - Skarbnik Gminy
4. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy
5. Pan Stefan Troc - Przewodniczący Rady Gminy
6. Pani Beata Jonio-Nikitorowicz - pracownik Urzędu Gminy Mielnik

Obradom Komisji przewodniczył Pan Stefan Troc – Przewodniczący Rady Gminy.

Porządek posiedzenia:
1. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność 

Dyrektora Zespołu Szkół w Mielniku.
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej, zasad 

ustalania i poboru oraz terminu płatności.
3. Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie obniżenia  średniej  ceny skupu żyta  za 

okres pierwszych trzech kwartałów 2010r. przyjętej do wymiaru podatku rolnego na 
2011 rok.

4. Zaopiniowanie projektu  uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010r.
5. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  statucie  Gminnego  Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Mielniku.
6. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  szczegółowego  sposobu 

konsultowania się z organizacjami pozarządowymi i podmiotami o których mowa w 
art.3  ust.3  ustawy o działalności  pożytku publicznego i  o  wolontariacie,  projektów 
aktów prawa miejscowego w dziedzinach  dotyczących  działalności  statutowej  tych 
organizacji.

7. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  Lokalnego  Programu  Wspierania 
Edukacji Uzdolnionych Uczniów w Gminie Mielnik.

8. Sprawy różne.

Do punktu 1.

Pan  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej odczytał  opinię  Komisji  Rewizyjnej  w 
sprawie skargi złożonej na Dyrektora Zespołu Szkół w Mielniku.

(w zał.na str.........prot.)

Adam Tobota poprosił o kopię protokołu Komisji Rewizyjnej.

Kazimierz Tobota stwierdził,  że uzasadnienie projektu uchwały nie pokrywa się z opinią 
Komisji Rewizyjnej.
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Pan Wójt Gminy udzielił wyjaśnień w tej sprawie.

Komisje  Rady  6  głosami  za,  przy  5  głosach  wstrzymujących  się,  pozytywnie 
zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Dyrektora 
Zespołu Szkół w Mielniku.

(w zał.na str.........prot.)

Do punktu 2.

Pan Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej, 
zasad ustalania i poboru oraz terminu płatności.
Stwierdził,  że przy okazji “Urodzin Województwa” okazało się, że stawki dotychczasowej 
opłaty targowej są zbyt wysokie, stąd propozycja ich obniżenia.

Pan  Sekretarz  Gminy zaproponował,  aby  pozostawić  obowiązujące  obecnie  stawki  i 
uporządkować sprawy związane z handlem na imprezach, poprzez ustawienie jednakowych 
drewnianych,  składanych  budek.  Budki  takie  mógłby  wykonać  Zakład  Gospodarki 
Komunalnej.

Pan Adam Tobota poparł  propozycję  Sekretarza  Gminy.  Podał przykład  Wilna,  gdzie  są 
bardzo piękne, stylizowane budki dla sprzedających.

Pan Jan Zduniewicz stwierdził, że proponowane stawki opłaty targowej są symboliczne i jest 
im przeciwny.

Komisje  Rady  3  głosami  za,  4  przeciw  i  przy  5  głosach  wstrzymujących  się  nie 
przyjęły  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  stawek  opłaty  targowej,  zasad  ustalania  i 
poboru oraz terminu płatności.

(w zał.na str.........prot.)

Do punktu 3.

Pani Maria Boguszewska zgłosiła wniosek o obniżenie do 15 zł/kwintal ceny żyta przyjętej 
do wymiaru podatku rolnego na 2011 rok.

Pani  Skarbnik poinformowała,  że  każde  obniżenie  wpływów  do  budżetu  powoduje 
zwiększenie kwoty subwencji jaką odprowadzamy do budżetu państwa.

Komisje Rady 5 głosami za, przy 3 głosach sprzeciwu i 3 głosach wstrzymujących się 
przyjęła  wniosek  w  sprawie  obniżenia  do  15  zł/kwintal  ceny  żyta  przyjętej  do  wymiaru 
podatku rolnego na 2011 rok.

Komisje Rady 5 głosami za, przy 3 głosach sprzeciwu i 3 głosach wstrzymujących się 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta za 
okres pierwszych trzech kwartałów 2010r. przyjętej do wymiaru podatku rolnego na 2011 rok.

(w zał.na str.........prot.)
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Do punktu 4.

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2010r.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  11  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały 
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010r.

(w zał.na str.........prot.)

Do punktu 5.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w statucie Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Mielniku.
Zmiana  polega  na  wydzieleniu  księgowości  GOPS,  jest  to  zalecenie  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej w Białymstoku. Będzie tam pracować osoba aktualnie pracująca w GOPS, w 
wymiarze ½ etatu.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  12  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały 
projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  statucie  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w 
Mielniku.

(w zał.na str.........prot.)

Do punktu 6.

Pan Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w sprawie  określenia  szczegółowego 
sposobu konsultowania się z organizacjami pozarządowymi i podmiotami o których mowa w 
art.3  ust.3  ustawy o działalności  pożytku  publicznego  i  o  wolontariacie,  projektów aktów 
prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  12  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały 
projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  szczegółowego  sposobu  konsultowania  się  z 
organizacjami  pozarządowymi  i  podmiotami  o  których  mowa  w  art.3  ust.3  ustawy  o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego w 
dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji.

(w zał.na str.........prot.)

Do punktu 7.

Pani Beata Jonio-Nikitorowicz przedstawiła radnym projekt uchwały w sprawie Lokalnego 
Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Uczniów w Gminie Mielnik.

Pan Stefan Troc
Zwrócił się zapytaniem kto ustalał te nagrody.

Pani Beata Jonio-Nikitorowicz
Propozycję  wielkości  nagród  przedłożyła  Pani  Dyrektor  Zespołu  Szkół.  Tryb  i  zasady 
przyznawania nagród należą do wyłącznej kompetencji Rady Gminy.
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Pan Jan Zduniewicz
Stwierdził, że projekt uchwały powinien zostać poprawiony. Pani Dyrektor powinna powołać 
w szkole zespół i wspólnie z właściwą Komisją Rady Gminy na nowo opracować projekt tej 
uchwały.

Komisje Rady 11 głosami przeciw, przy 1 głosie wstrzymującym się, odrzuciły projekt 
uchwały  w sprawie  Lokalnego  Programu  Wspierania  Edukacji  Uzdolnionych  Uczniów w 
Gminie Mielnik.

(w zał.na str.........prot.)

Do punktu 8.

Pan Jan Zduniewicz
Czy prawdą jest, że w Zakładach Kredowych w Mielniku w najbliższym czasie dojdzie do 
znacznego zwolnienia pracowników? Czy ze strony Wójta Gminy są podjęte jakieś działania 
w tej sprawie?

Pan Sekretarz Gminy poinformował, że władze gminy nic nie wiedzą na ten temat.

Pan Kazimierz Tobota zapytał  o zdrój  na ulicy Wesołej  oraz sprawę cieku wodnego na 
Ściance.

Pan Sekretarz Gminy udzielił wyjaśnień w tej sprawie.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała :
Elżbieta Szymańska               Przewodniczący Rady

                                                                                                        Stefan Troc


